
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 26

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 24. abril. 2018

Hora inici/fi: 20:00 / 21:00

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
VICKY AMORES HEREDIA
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
ESTEBAN ADELL BOIX

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Dr. Marañón i Adjacents 
AMPA CP Lluis Revest 

Veí (Alcaldia) (*)
Veí (Ciutadans) 
A VV Rafalafena dels Tarongers 
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 27. març. 2018.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe de la Presidenta.

En primer lloc la senyora presidenta comenta que des de la Regidoria d'Innovació,
Ocupació i  Creativitat  Ciutadana,  s'ha ampliat  el  període d'inscripció  per al  concurs de
decoració  primaveral  “Castelló  Ciutat  Bella”,  i  serà  fins  al  dia  2  de  maig.  La  senyora
presidenta indica que segons les bases del dit concurs li correspon a la Junta de Districte
corresponent  seleccionar  les 3 millors  carrers decorades i  els  3 millors  aparadors dels
comerços inscrits en el seu districte. Posteriorment es comunicaran els resultats a la Unitat
de Desenvolupament Comercial d'este Ajuntament abans del 21 de maig de 2018. tenint
en compte que la  pròxima reunió d'esta Junta serà el  29 de maig i  per tant  una data
posterior  al  termini  fixat  per  a  comunicar  els  resultats  abans  mencionats,  la  senyora
presidenta  proposa  que una  vegada  tinguem en el  nostre  poder  totes  les  inscripcions
corresponents al  nostre districte,  es remetran per  correu electrònic  als  membres de la
Junta perquè emeten valoració, d'esta manera s'evitaria l'haver de convocar una reunió
extraordinària de la Junta per a tal fi. Proposta que s'accepta per unanimitat dels membres
assistents.

En  segon  lloc,  la  senyora  presidenta  comenta  que  ha  rebut  una  petició  de
particulars per a canviar el nom a l'actual carrer Marqués de la Ensenada.  El motiu és
perquè pareix que este senyor va ser un genocida del Poble Gitano. Els membres de la
Junta comenten que estaria bé conéixer més sobre la biografia d'eixe senyor per a tindre
una opinió més clara respecte d'això. Les senyora presidenta es compromet a passar als
membres de la Junta la dita biografia, i així poder comentar més sobre este tema en la
pròxima reunió de la Junta.

La senyora presidenta comenta finalment alguns dels assumptes plantejats en la
passada reunió del Consell de data 27/03/18, i que s'han anat contestant pels diferents
departaments municipals:

A la senyora Pérez.- contesta la Direcció de Servi. Urbanístics, Infraestruc. i Sostenibilitat.

- Sol·licita més parcs infantils en el Districte ja que hi ha pocs, xicotets per a la quantitat de xiquets
que hi ha...

R/ Es passa un llistat amb la ubicació dels parcs infantils del districte perquè es puguen indicar en
que zona en particular falten unitats.

- Sol·licita que es posen llums prop del pipi-can de l'auditori, ja que no es veu bé a la nit...

R/ Ja hi ha dos projectors il·luminant esta zona. Es comprovarà el seu funcionament correcte i es
valorarà si resulta necessari ampliar la dita il·luminació.

- Sol·licita col·locació de més papereres rodejant el parc de l'auditori per on està el carril bici...

R/ S'ha passat  l'avís  a l'empresa  que té  la  concessió  perquè col·loque papereres en la  zona
sol·licitada.

A la senyora Llopis.- contesta la Direcció de Servi. Urbanístics, Infraestruc. i Sostenibilitat.

- sol·licita el desplaçament d'una jardinera en el cantó Av. Casalduch amb carrer Mare Vedruna, ja
que està molt junt amb un quiosc de l'ONCE i dificulta el pas de vianants….

R/ Es passa avís a l'empresa de manteniment perquè procedisca al seu desplaçament.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Victòria García López. La senyora García comenta el següent:

Se sol·licita novament i amb caràcter urgent l'asfaltat del carrer Pablo Iglesias. Es
van  fer  uns  arreglaments  fa  un  temps  amb uns  “pegats”  i  hui  és  el  dia  que  ja  s'han
deteriorat en els mateixos llocs que la vegada anterior. Els clots que hi havia van posar uns
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pegots d’asfalt i ara s'ha alçat el mateix deixant restes soltes (graveta) que de vegades
bota al pas dels vehicles.

La séquia que està junt amb els horts urbans del carrer Carcaixent torna a produir
olors desagradables i a més està plena de bosses de plàstic, botelles, etc,que a més del
mal efecte visual,  amb l'aire,  eixes bosses acaben dins dels horts.  Se sol·licita  que es
netege.

En la Contornada dels establiments de menjar ràpida, Mcdonals i Burguer King,
situats en l'Av. del Mar, els caps de setmana a primeres hores del matí apareixen plens de
bosses, restes de menjar, caixes de cartó, etc. se sol·licita es tinga en compte i es netege
com més prompte millor.

Per què no s'han reposat els bancs que estaven a l'ombra, en l'antic recinte del
Mercat del Dilluns, i s'han col·locat altres en la vorera junt amb l'Av. del Mar en llocs on no
hi ha cap ombra, impedint que ara, sobretot quan fa calor, es puga assentar la gent major.

Finalment la senyora García es queixa que no els van avisar per a la reunió de
districte dels pressupostos participatius. El senyor secretari comenta respecte d'això que
van ser convocades totes les associacions de veïns i AMPA pertanyents a este Consell de
Districte per mitjà de correu electrònic en data 28/03/18 a les 14:11 hores, per a la reunió
del dia 5 d'abril.

Intervé Vicky Amores Heredia. La senyora Amores comenta el següent:

Se  sol·licita  l'arreglament  dels  següents  carrers,  tant  voreres  com  asfaltat:
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires  cantó  Comanda  Fadrell,  fins  a
Cronista Revest.

S'incidix una altra vegada, en la col·locació d'uns bancs en el carrer Guitarrista
Fortea. S'adjunta foto.

En la plaça Doctor Marañón, on estan els caragols cal canviar el parc infantil, ja
que hi ha xiquets que s'han fet mal perquè la fusta està trencada. A causa de l'afluència de
xiquets haurien d'ampliar-ho també.

Se sol·licita més neteja pel carrer Benárabe. Hi han hagut queixes de veïns.

Intervé Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez indica l'espai en la plaça
Herrero Tejedor, en el que se sol·licita l'ampliació de l'estructura de la zona infantil. Hi ha
tres col·legis  al  voltant  de la dita plaça en menys de cent  metres pel  que hi  ha molta
afluència de xiquets. S'adjunten fotos.

Se sol·licita el nombre de vegades que s'han replantat els dos arbres del carrer
Tarragona,  núm.  8 aproximadament  en esta  legislatura.  Es podria  explicar  per  què no
creixen. S'adjunta foto.

Hi ha una trapa junt amb la font de la plaça Herrero Tejedor, en la que cap el peu
d'un xiquet, podent ser perillós ja que hi ha molts xiquets jugant per la contornada.

En  el  carrer  Columbretes,  enfront  del  supermercat  Mercadona,  s'han  detectat
panderoles. Perquè es fumigue com més prompte millor.



Intervé Nuria Solsona Sorribes. La senyora Solsona fa menció de la proliferació
de mosquits tigre en la contornada dels col·legis Lluis Revest i Sanchis Iago. Perquè es
prenguen les mesures oportunes. 

I  no  havent-hi  més assumptes  que  tractar  s'alça  la  sessió,  sent  les  vint-i-una
hores, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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